

Huaxia South Chinese School Weekly News

Sept. 15, 2017

华夏南部中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

9月9日，华夏南部中文学校有了个完美的新开始。非常感谢我的家长、同学、老师和管理团队，在大家的共同配合下，我们开始了新学年。

9月10日是万宝路日，照片请看链接：

<https://www.flickr.com/photos/151288934@N07/albums/72157688879939295>

下面是本周的几个通知：

1. 2017 华夏智力运动会将于 10/22/17 在桥水分校举办，报名截止日期为 10/15。请大家发电邮到 jianwei.wang@gmail.com，向 Jason 报名，报名 email 的 subject 请注明智力运动会，内容包括学生名字，比赛项目，年龄段。学校会继续负责报名费和午餐，欢迎大家一起来参与。比赛包括：围棋、中国象棋、国际象棋、跳棋、五子棋、学生数独（Student Sudoku）、桥牌、升级等，报名项目和细节请看附件。希望有兴趣的家长、学生积极报名。更多详情，请看附件。
2. 今年的成人英语俱乐部，将由高中生 Gloria Liu 和 Helena Zhang 共同主持。俱乐部将在 9月16日开始，为免费性质，面向想学英语的成年人。更多细节请看附件，无需报名，欢迎大家参加。
4. 由 TA 推出的，服务于全社区的免费一对一家庭作业辅导将于 9月16日开始，细节请看附件。欢迎 1—8 年级的孩子参加，无论有没有参加中文学校，都可以接受辅导。请告诉你的朋友和邻居们，她/他们的孩子可以在这里得到帮助。

祝大家新学年一切顺利！我们周六见！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2017 年 09 月 15 日

Hello Huaxia South Students, teachers and Parents,

Our first day of school is a great start. Thanks for our parents, students, teachers and our volunteers' team! it wouldn't have been possible without you and your support!

Please check the below link for the pictures of Marlboro Day on 9/10/2017.

<https://www.flickr.com/photos/151288934@N07/albums/72157688879939295>

Here's this week's announcement:

1. There is a mind- sports tournament held by Huaxia Head Quarter at Bridge Water Huaxia Chinese School on 10/22/2017. The games include Go, chess, Chinese chess, checkers, Backgammon, Student Sudoku, bridge and Shengji (a special card game). If you (students and parents) are interested, please contact Jason @. jianwei.wang@gmail.com. Please see attachment for more details.
2. This year's adult English club will be run by high school students - Gloria Liu and Helena Zhang. The club will begin on 9/16/2017. It's free and welcomes any adult who wants to learn English. No registration needed, just come and learn. Please see attachment for more details.
3. The free one-on-one homework tutoring program will be launched on 09/16/2017 by TA. The program is available for Grades 1-8. It's open to community no matter you register for Chinese school or not. Please let your friends or neighbors know we are here to help.

Wish you all the best! See you all in Saturday!

With warm regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

09/15/2017